

1		2		3		4	
						图 纸 号	
A							
B							
C							
D							

说明:

1. BT-382A认证贴纸

2. 材质: 合成纸, 单面背轮胎胶, 黑底白字. 覆亚膜

3. 尺寸如图所示, 公差: -0.15mm

4. 贴于机身, 具体见图示. 请上下左右居中粘贴.

100 mm

30 mm

Boulder Max Pro by ECOXGEAR
Model: GDI-EXBMP510
This device complies with Part 15 of the FCC Rules.
Operation is subject to the following two conditions:
1) This device may not cause harmful interference, and
2) This device must accept any interference received,
including interference that may cause undesired operation.
Designed in San Diego, CA. Made in China. Patent Pending.
Finland (Suomi): Laite on liitettävä
suojamaadoituskoskettimilla varustettuun pistorasiaan.
Norway (Norge): Apparatet må tilkoples jordat stikkontakt.
Sweden (Sverige): Apparaten skall anslutas till jordat uttag.

CE RoHS

Intertek
5004918
CONFORMS TO
ANSI/UL STD. 62368-1
CERTIFIED TO CAN/CSA
STD.C22.2 NO. 62368-1

粘贴位置

料 号							
收文部门		开发	品管	采购	IE	IQC	
签收人							

XL-QC-K06				1		2		3		4	
-----------	--	--	--	---	--	---	--	---	--	---	--

xingtelt XINGTEL XIAMEN GROUP CO., LTD			
TITLE		BT-382A认证贴纸	
DWG No		美国Grace Digital	
DESIGN		APPROVE	
CHECK		DATE	2024.01.12
REV.2.0	UNIT mm	SCALE FIT	SHEET 1 OF 1

D

D

1		2		3		4			
						图 纸 号			
说明： 1. BT-382B认证贴纸 2. 材质：合成纸，单面背轮胎胶，黑底白字。覆亚膜 3. 尺寸如图所示，公差：-0.15mm 4. 贴于机身，具体见图示。请上下左右居中粘贴。									
100 mm 30 mm Boulder Ultra by ECOXGEAR Model: GDI-EXBULT510 This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 1) This device may not cause harmful interference, and 2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Designed in San Diego, CA. Made in China. Patent Pending. Finland (Suomi): Laite on liitettävä suojamaadoituskoskettimilla varustettuun pistorasiaan. Norway (Norge): Apparatet må tilkoples jordat stikkontakt. Sweden (Sverige): Apparatens skall anslutas till jordat uttag. CE BC RoHS CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) FCC ID: 2AAUI-GDIEXBMP510 ETL LISTED US Intertek 5004918 CONFORMS TO ANSI/UL STD. 62368-1 CERTIFIED TO CAN/CSA STD.C22.2 NO.62368-1									
粘贴位置 									
料 号 收文部门 开发 品管 采购 IE IQC 签收人 电子工程师 海外确认									
XL-QC-K06		1		2		3		4	
xingtel XINGTEL XIAMEN GROUP CO., LTD TITLE BT-382B认证贴纸 DWG No 美国Grace Digital DESIGN APPROVE CHECK DATE 2024.01.12 REV.2.0 UNIT mm SCALE FIT SHEET 1 OF 1									